
                                                           Zápisnica č. 7/2019 
 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠPORTU  
09. September 2019 

Zasadačka miestneho úradu, Pri kríži 14, 841 02 Bratislava 
 
 

 
Prítomní: p. Branko Semančík, Ing. Mário Borza, Ing. Branislav Javorek, Štefan Gubrica,   

Ing. Miroslav Janky ml, Jozef Petrovský, Ing.Marián Bohunský, 
      Mgr. Radek Šatka – tajomník Komisie športu (KŠ) 

Neprítomný: 2 
Ospravedlnený: 2 
Neospravedlnený: 0 
Hostia: 0 
 
 
Začiatok 17.00 hod.,  ukončenie 18.40 hod. 
 
P r o g r a m: 
 
1. Otvorenie, Privítanie 
2. Vyhodnotenie športových podujatí za mesiac jún-august 2019 
3. Pripravované športové podujatia na mesiac september 2019 
4. Návrhy pre kalendár športových podujatí na rok 2019 
5. Rôzne, 
6. Záver 

 
 

K bodu 1 
Predseda Komisie športu p. Branko Semančík privítal všetkých prítomných členov a 
tajomníka komisie.  
Predseda oboznámil členov komisie s návrhom programu a dal hlasovať. 
Hlasovanie:       prítomní: 7           za:  7           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
 
Stanovisko komisie: 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili.  
 
 
K bodu 2 
Tajomník Radek Šatka vyhodnotil športové podujatia za mesiac Jún - August 2019 

Šprint Dúbavským chodníkom 8.6.2019 Bagarova ul. 

Dúbravska atletická mini liga 22.6.2019 BISB 

Retro hry 28.6.2019 
PARK 

PEKNIKOVA 

Dúbravkými pamiatkami I. 13.7.2019     Žatevná 2 

Dúbravska atletická mini liga 27.7.2019 BISB 



Beh s najlepším priateľom človeka 17.8.2019 Žatevná ul 

Dúbravska atletická mini liga 24.8.2019 BISB 
 
 
 
K bodu 3 
Pripravované športové podujatia na mesiac September 2019 

Bowlingová liga  10.9.2019 FKD 

Dúbravský cyklokros 14.9.2019 
Dúbravská 

hlavica 

Beh mladých Dúbravčanov I. 26.09.2019 
Park 

Pekníkova 

Atletická mini-liga - Finále 28.09.2019 BISB 

Dúbravské hody – Bláznivé okuliare 28.09.2019 DKD 
 
 
K bodu 4 
žiadne 
 
 
K bodu 5 
Rôzne 
Pán Marián Bohunský navrhol spojiť bežecké preteky s tradičnou výstavou psov Naj pes 
Dúbravky.  
 
Predseda komisie pán Branko Semančík navrhol, aby sa upravil cenník prenájmu telocviční 
v Dúbravke pre mimo Dúbravské kluby a združenia, ktoré by podľa jeho slov mali platiť 
viacej a súčasne navrhol aby školy dostávali väčší podiel z platby za prenájom. 
 
Členovia komisie sa zhodli na tom, aby bol na 8. zasadnutie komisie športu dňa 14.10.2019 
prizvaný aj starosta Dúbravky pán Martin Zaťovič a prednosta Dúbravky pán Rastislav Bagar, 
za účelom diskusie na tému investícií do športu v mestskej časti Dúbravka. 
 
 
 
K bodu 6 
Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  
 
Zapísal: Mgr. Radek Šatka                                                    Overil: Branko Semančík  
               tajomník komisie                                                                    predseda komisie 
                  
 
 
 

Bratislava 14.09.2019 


